
Protokoll vid styrelsemöte med Björkhagen/Skepparkrokens vägförening 
lördag den 18/4 kl 9.00-11.00  hos Gunnar på Ö. Pilkvägen 23. 
 
Närvarande: 
Fredrik Wennerlund  
John Horvat   Gunnar Edéus     
Arne Jönsson  Håkan Ericson 
Hans Olov Pettersson Ulf Malmberg        
 

 
1. Ordförande förklarar mötet öppnat 

 
2. Godkännande av dagordning 

 
Tillägg: Ekonomi som punkt 5 
 Pågående aktiviteter: Grusvägar 

 
3. Genomgång av föregående mötesprotokoll  

 
4. Val av justeringsman: Håkan Ericson 

 
5. Ekonomi:  

Budgetförslag, vi antar Håkans förslag med tillägg för ökad kommunal 
ersättning på 4000kr och en ev. höjning av asfaltsbidraget beroende på 
kommunens och vägverkets respons på våra förnyelseplaner.  
Arvoden Håkan har lagt fram ett förslag som bygger på en rörlig och en fast 
del i ersättningen. Den rörliga delen bygger på 7 möten. Den som inte varit 
med på mötena får ingen ersättning alls. Arvodesutbetalning sker innan 
årsmötet.  
Saldo 380 000kr. 

 
6. Årsmöte 30/5. 

Lokalbokning : Görs skriftligen av Fredrik (Errarps skola) / nyckel: Hämtas 
av Gunnar 
Medlemsutskick / kallelse: John och Fredrik sätter ihop ett material .Kallelse 
med brev .(Vi påminner om hundträck som ligger lite varstans, hastighet, 
växtlighet), budget. revisionsberättelse och valberedningens förslag. 
Fredrik har redan skaffat adressetiketter 
Distribution  via Bureko. Gunnar hämtar ett komplett material hos Fredrik och 
lämnar  sedan materialet till Bureko som bör skicka ut det senast den 5:e maj. 
Röstlängdslistor: Fredrik tar med dessa och Håkan tar med röstsedlar.  
Årsmötesordförande: Ordförande kontaktar ett par tänkbara namn 

 
7. Valberedningen: Förslag på förändringar i styrelsen; ordförande: Arne 

Jönsson. Vice ordförande,  ingen i skrivande stund. Sekr: Annika Enberg. 
Suppl 1.Hans-Olov stannar kvar. Suppl 2, för Bengt ingen i skrivande stund. 

 



8. Hemsidan Vi har ute en förfrågan om ny webbansvarig. Datum till årsmötet 
finns på startsidan. Sidan har på ett år haft 1000 besökare. Ordförande 
lämnade över texter om Skepparkroken som ska in under en särskild flik: 
”Historiska tillbakablickar”. 

 
9. Medlemssynpunkter: Se övrig frågor. 

 
10. Pågående aktiviteter  

– Asfaltvägar: Nyritad vägkarta har inkommit från Peab med ett material om 
prioriteringsunderlag för vägskötsel: Fredrik har aktuell karta. Vi skickar in en 
ansökan till kommunen och vägverket för toppning av markerade vägar. Arne 
formulerar och skickar in ansökningarna.  
Trafikmätning av Bottengarnsvägen kommer att ske under sommaren.   
- Grönområden – nästa åtgärd ?: Hans-Olov påminner Christian Nordberg 
om liggande uppgifter. 
- Sikttrianglar / framkomlighet träd/ häckar. / gående besiktning:Vi har 
fått reda på att uppställning av släp, båtar, bussar, lastbilar mm får endast stå i 
2h innan de måste flyttas. Vi informerar via årsmötesbrevet om att fasta 
uppställningar på vägarna inte är tillåtna och att det kommer an på 
fastighetsägaren att vederbörande är skyldig i händelse av olycka. Vi skriver 
pga förekommen anledning.    
– Grusvägar: Fredrik ringer Bruno på Clifton angående saltning hyvling mm. 
Vi måste få till stånd en omedelbar saltning och vattning, som inte har blivit 
utförd efter planen. Styrelsen är inte helt nöjda med Cliftons åtagande. Vi ser 
över våra rutiner om att hålla koll på när det är dags för olika åtgärder. Hans 
Olov tar på sig att vara ”rökindikator”. 

 
11. Övriga frågor: Ordförande har polisanmält fejkfaktura från European 

Cityguide och tagit kontakt med åklagare som rekommenderar att vi inte gör 
något åt fakturorna.  
Förfrågan från Björkhagsvägen 15. Ordförande svarar att ärendet inte berör 
vägföreningen utan Vägverket, som är ansvariga för området 
 

12. Nästa styrelsemöte. 30/5, som är årsmöte.  
 

13. Sammanträdet avslutas av ordförande. 
 
 
_______________________ _______________________ 
Sekreterare John Horvat  Justerare Håkan Ericson 
 


